
UL认证大功率插头线 威格斯

产品名称 UL认证大功率插头线 威格斯

公司名称 无锡威格斯电气有限公司

价格 1.00/米

规格参数 品牌:威格斯
型号:插头线
线芯材质:裸铜线

公司地址 无锡市锡山经济开发区春笋东路88号

联系电话 0510-88261198 13861845220

产品详情

品牌 威格斯 型号 插头线
线芯材质 裸铜线 芯数 2-100
护套材质 PVC 电线最大外径 30（mm）
标称截面 0.2-5（mm2） 产品认证 UL
无锡威格斯电气有限公司座落在无锡市锡山经济开发区，东靠312国道，南倚沪宁高速公路，交通十分便
利。我司是一家致力于研发生产各类插头电源线、交联线、电器配件、电子线及线束的专业厂家，拥有
先进的生产设备，雄厚的技术力量，完善的检测中心，具有独立开发、研制新产品的能力。

公司生产销售的产品规格齐全，所有产品均通过国家3c强制认证、ce及美标ul认证，公司与国内外家用电
器、电动工具、纺织印染机械、医疗器械等行业建立了长期稳定的供货合作关系。公司依靠完善的质量
体系、雄厚的技术实力、可靠的诚信保障，得到了用户的认可及好评。威格斯电气以顾客满意为标准，
坚持“诚信、务实、团结、创新”的企业精神，本着“以质量求生存,以创新求发展，树威格斯品牌”的
经营理念，不断为客户提供更新更完美的优质产品。我们愿与客户携手共进，共创辉煌。欢迎国内外客
商前来惠顾！

wuxi vigorous electric co.,ltd. located in wuxi city, xishan economic development zone, east of state road 312, south
hill shanghai-nanjing expressway, the traffic is very convenient. our company is dedicated to research and
development production of various plug the power cord, cross-linked lines, electrical accessories, electronic wire and
cable professional manufacturers, with advanced production equipment, strong technical force, perfect testing center,
an independent development, developing new products.production and sales of the company"s product
specifications, all products have passed 3c compulsory certification, ce and u.s. standard ul certification, the company
with domestic and foreign household appliances, electric tools, textile machinery, medical equipment and other
industries to establish a long-term stable supply cooperation relations. companies rely on perfect quality system, strong
technical strength, reliable integrity protection, has been recognized and praised the user. vigers electric customer
satisfaction standards, adhere to "honesty, pragmatism, unity, and innovation" entrepreneurial spirit, the spirit of
"survive by quality, innovation and development, tree vigers brand" business philosophy, for its clients perfect quality



products to provide updates.we are willing to work together with customers, create brilliant. welcome foreign
businessmen to come to us!
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